
Fra: Byplan Postmottak <byplan.postmottak@trondheim.kommune.no>
Til: Byarkiv Postmottak <trondheim-byarkiv.postmottak@trondheim.kommune.no>
Sendt: 11. juni 2021 kl. 10.24
Emne: Fwd: Solforhold og foreslått reguleringsplan for Bryns vei 7

---------- Forwarded message ---------
Fra: Ellen Braarud <ellenbraarud@hotmail.com>
Date: ons. 9. jun. 2021 kl. 14:57
Subject: Solforhold og foreslått reguleringsplan for Bryns vei 7
To: rosdal.kjell@gmail.com <rosdal.kjell@gmail.com>, Byplan Postmottak <byplan.postmottak@trondheim.kommune.no>

Vi har varslet Trondheim Kommune om at saksopplysningene om dagens solforhold i Bryns vei 9 ,slik Myrseth har beskrevet
dem, og slik de har blitt med videre i saksframlegget til reguleringsplan er feil. 

Vår agenda er at saksforholdene skal være korrekt utredet og at konsekvenser av utbyggingen for oss som naboer skal være
riktig framlagt i saken. Vi er ikke generelt imot en utbygging, men vil at fakta om konsekvenser for vårt bomiljø skal være korrekt
opplyst i beslutningsgrunnlaget. Det er god plass på tomta og fullt mulig å bygge slik at hensyn til eksisterende bomiljø blir
 ivaretatt. 

Myrseth påstår i sitt tilsvar at det ikke er deres hekk og løvtre som tar sola i dag. For oss som sitter på plattingen i nordvestre
hjørne er det ingen tvil om at det er denne vegetasjonen som tar sola. Den beste måten å få klarlagt dette på er å ta ned treet og
få trimmet hekken mens det fortsatt er høysommer. Da kommer fakta tydelig fram.  

Så høy uønsket vegetasjon tett inntil nabo bør også tas ned i henhold til naboloven, og vi ber om at treet blir tatt ned og hekken
trimmet til akseptabel høyde, uavhengig av foreslåtte reguleringsplan. 

Mvh 

Ellen Braarud og Bjørn Hakavik 

Kopi av epost sendes til byplankontoret

-- 
Med vennlig hilsen

Byplankontoret


